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Voor de mooiste keukens van hout ga je naar
Gerard Hempen Keukens in Ter Apelkanaal!

Kruize Boerderijwinkel 
in Mussel gaat extra 

zelfplukdagen 
organiseren!

Kijk snel op pagina 5

JH-Verhuur is verhuisd naar 
Musselkanaal 

JH-Verhuur, hét adres voor het huren van onder meer grondwer-
ken, afvalcontainers, netwerken, (internationaal) transport en dé 
ontzorger op het gebied van grondverzetprojecten, bestrating en 
graafwerkzaamheden, is verhuisd naar het Open Einde 12 in Mus-
selkanaal. Daarvoor was het bedrijf van Jeroen en Lillian Hoijtingh 
gevestigd in Ter Apel. In Musselkanaal heeft JH-Verhuur veel 
meer ruimte. ‘’We zijn net verhuisd en willen nu na een hectische 
periode nu eerst graag lekker aan de slag. We hebben voor de 
toekomst echter wel ideeën om de dienstverlening nog verder uit 
te breiden. We hebben er hier ook echt de ruimte voor.’’

JH-Verhuur timmert toch 
al aan de weg met ook een 
mooie, aangepaste website. 
‘’We zijn nu ook actiever op 
de socials. Het is in onze 
branche namelijk belangrijk 
om aan je naamsbekendheid te 
blijven werken. We willen ver-
der groeien op het gebied van 
containerverhuur en hebben in 

dat kader onlangs een nieuwe 
containerauto aangeschaft.’’

Lees verder op pagina 7.

INCLUSIEF KAMPIOENSBIJLAGE SPW!
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Schoonmaakbedrijf Deiman in Ter Apel: 
Veel meer dan alleen glasbewassing en objectonderhoud!

Schoonmaakbedrijf Deiman in Ter Apel heeft een zeer goede naam in de regio. Toch 
is er soms nog wat onwetendheid over de verschillende werkzaamheden die het 
bedrijf van eigenaresse Elma Mensen precies uitvoert. ‘’Ik hoor het nog regelmatig’’, 
zegt Elma. ‘’Dat mensen verbaasd zijn als ze horen dat we veel meer doen dan alleen 
glasbewassing en objectonderhoud. Want ook als het gaat om specialistisch werk kun 
je namelijk altijd op ons rekenen. Denk bijvoorbeeld maar eens aan het reinigen van 
gevels. We beschikken over een zeer moderne stoomreiniger, (naast onze andere hoge-
drukreinigers) perfect voor het reinigen van gevels. Daar willen we ons in de toekomst 
ook wat meer op gaan richten’’, laat Elma weten.

Stoomreiniger
Schoonmaakbedrijf Deiman, dat bekend 
staat om objectonderhoud, glasbewassing, 
industriële reiniging, hogedruk en gevel-
reiniging, het verwijderen van graffiti en 
het reinigen en ontruimen van woningen. 
‘’Het meest bekend zijn we inderdaad wel 
van het reinigen van ramen en het schoon-
maken van (bedrijfs-)panden. Maar er is 
veel meer. Een jaar geleden hebben we 
een nieuwe stoomreiniger aangeschaft. 
Een geweldig apparaat. Dat heeft ons zeker 
extra werk opgeleverd, maar zoals gezegd 
weet nog lang niet iedereen dat je ook voor 

specialistisch werk bij ons aan kunt klop-
pen. Veel bedrijven hebben een pand met 
damwand. Wij kunnen die wanden grondig 
reinigen. En zo bieden we veel meer. Meer 
dan veel mensen dus nog steeds denken’’, 
vertelt Elma.

Goed team
Bij Schoonmaakbedrijf Deiman werken 
ruim dertig mensen. ‘’We hebben een heel 
goed team.  We zetten als bedrijf zeker 
ook in op de persoonlijke ontwikkeling van 
onze medewerkers en vinden werkplezier 
heel belangrijk. We zeggen wel eens: een 

tevreden werknemer betekent een tevre-
den opdrachtgever. En zo is het echt. Ons 
bedrijf staat bekend om de korte lijnen en 
om de aandacht voor de opdrachtgever 
en het milieu. We werken met biologisch 
afbreekbare schoonmaakmiddelen en ener-
giezuinige hulpmiddelen. Verder blijven we 
investeren in goed materiaal. De stoomrei-
niger is daar een mooi voorbeeld van’’, zegt 
Elma.

Zelf op de werkvloer
Steeds groter worden is niet de eerste 
doelstelling voor Elma en Schoonmaak-
bedrijf Deiman b.v.‘’ Groter worden is niet 
altijd beter. Het persoonlijke contact gaat 
wel eens verloren als je heel groot wordt. 
Nu is de onderlinge betrokkenheid heel 
goed. De vraag naar objectonderhoud is 
op dit moment ook heel groot. Ik moet nu 
wel eens ‘nee’ zeggen, ook omdat ik niet 
voldoende, of de juiste  personen heb voor 
deze werkzaamheden. Je kunt misschien 
wel mensen vinden, maar ik wil de op-

drachtgever echter wel kwaliteit bieden. 
Daar staan we voor. En dus moet ik wel 
eens ‘nee’ zeggen. Het is niet anders’’, zegt 
Elma, die zelf ook feeling met de werkvloer 
wil houden. En dus valt ze wel eens in bij 
objectonderhoud. ‘’Natuurlijk, geen enkel 
probleem. Dan loop ik mee en zie ik hoe de 
objecten erbij liggen. Bovendien kan ik dan 
meteen checken of iedereen tevreden is 
en of de materialen nog goed zijn. Wat me 
opvalt is dat medewerkers nog wel eens 
bescheiden zijn als het gaat om vragen 
naar nieuw materiaal. Nou, dat kan ik dan 
meteen voor ze regelen. Nee, ik voel me 
daar zeker niet te groot voor. We doen het 
hier samen. In woord én daad.’’

Schoonmaakbedrijf Deiman is gevestigd 
aan de Westerstraat 8A in Ter Apel.
Telefoon: 0599-58 40 01. 

Zie ook www.schoonmaakbedrijfdeiman.nl. 
(RegioMagazine/Vincent Muskee)
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Kruize Boerderijwinkel in Mussel 
"We gaan extra ‘zelfplukdagen’ organiseren; zo ontstaat nóg meer 
binding en zo bieden we transparantie"
Heijn en Anniek Kruize zijn sinds vijf jaar eigenaar van Kruize Boer-
derijwinkel in Mussel. ‘’We hebben een goed seizoen gehad’’, zegt 
Heijn. ‘’In de jaren daarvoor hebben we twee keer te maken gehad 
met stormschade. Dat bleef nu gelukkig achterwege. Ook de keuze 
voor een andere aardbeienplant, een zogenaamde ‘doordrager’, 
pakte goed uit. Bovendien weten mensen de winkel ook steeds beter 
te vinden. We kunnen tevreden zijn, maar houden de blik gericht op 
de toekomst’’, zegt Heijn.

Verse groente en fruit uit eigen 
kas
Kruize Boerderijwinkel is het 
adres voor verse groente en fruit 
uit eigen kas. Je koopt er uiteraard 
aardbeien maar ook asperges, 
salades, kaas en tal van streek-
producten. ‘’Sinds de uitbreiding 
van ons assortiment zijn onze 
pakketten met streekproducten 
populairder dan ooit. Niet alleen 
particulieren maar ook bedrijven 
weten ons hiervoor te vinden. Of 
het nu gaat om een pakket voor 
de kerst of ander bijzonder mo-
ment of om iemand te bedanken. 
Wij kunnen altijd een passend 
pakket aanbieden.’’ In de afgelo-
pen vijf jaar hebben Heijn en An-
niek de boerderijwinkel helemaal 
naar hun hand gezet. Zo werd de 
winkel behoorlijk groter. ‘’Mensen 
kunnen zelf een rondje door de 
winkel lopen en hun producten 
kiezen. Het is meer zelfbediening, 
inderdaad. De winkel is Anniek’s 
domein en het is goed geweest 
dat we de winkel  groter gemaakt 
hebben. Het wordt er steeds 

drukker’’, zegt Heijn tevreden. 
De binding die Kruize Boerderij-
winkel met de directe omgeving 
heeft, is prima. Toch wil Kruize  
zich nog meer richten op beleving 
en binding. ‘’Vorig jaar zijn we be-
gonnen met een zelfplukdag voor 
aardbeien. Gewoon om te kijken 
hoe dat zou gaan. Mensen gingen 
zelf de kassen in en plukten hun 
eigen aardbeien. Het werd een 
groot succes. Mensen vinden 
zoiets toch leuk. Een bezoek aan 
ons wordt zo een soort van uitje’’, 
zegt Heijn.

Echt biologisch
Maar er is nog iets. ‘’Mensen 
kunnen zo ook goed zien hoe 
we werken. Wij werken volledig 
transparant. Wij werken sinds 
2024 uitsluitend met onbespo-
ten aardbeien en kunnen dat 
ook gewoon laten zien. Er is de 
laatste tijd wel eens wat discus-
sie of biologisch ook echt wel 
altijd biologisch is. Bij ons wel, en 
dat laten we graag zien. Daarom 
gaan we twee keer per maand (op 

zaterdag) ‘zelfplukdagen’ houden. 
Daarnaast gaan we ook weer een 
aspergedag organiseren.’’

Binding
Voor de toekomst hebben Heijn 
en Anniek plannen om nog meer 
binding te realiseren met de regio 
maar zeker ook met de mensen 
die hier bijvoorbeeld vakantie 
vieren. ‘’Dan denken we aan het 
creëren van bijvoorbeeld een 
speelruimte voor kinderen en een 

plek waar mensen een ijsje kun-
nen eten. Een bezoek aan onze 
boerderijwinkel wordt dan echt 
een uitstapje. Dat is iets wat we 
in de toekomst nog graag wil-
len ontwikkelen’’, zegt Heijn, die 
samen met zijn vrouw Anniek en 
zijn drie jonge kinderen een druk 
bestaan heeft. ‘’Weet je dat dit 
eigenlijk best meevalt. Ik denk dat 
toen ik nog in loondienst werkte, 
ik de kinderen minder zag dan 
nu. Ik breng of haal ze zo nu en 

dan eens van school en omdat 
we hier ook wonen, zie ik ze zeer 
regelmatig. En ze zijn ondertussen 
ook weer wat ouder hè. We zijn 
de laatste jaren gestaag gegroeid 
en hopen dat voort te zetten in de 
toekomst.’’

Kruize Boerderijwinkel
Zandtangerweg 64A in Mussel. 
Telefoon: 06-82 31 77 02. Zie ook 
www.kruizeboerderijwinkel.nl. 
(RegioMagazine/Vincent Muskee)
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Vervolg van de voorpagina: JH-Verhuur is verhuisd naar Musselkanaal 
JH-Verhuur kijkt op nieuwe en ruimere locatie 
met nog meer vertrouwen naar de toekomst
JH-Verhuur, het bedrijf van Jeroen en Lilli-
an Hoijtingh, vierde vorig jaar het 10-jarig 
jubileum. Op dat moment hadden ze ook 
zelf niet kunnen bedenken dat ze onder-
tussen verhuisd zijn van Ter Apel naar 
Musselkanaal. Feit is dat JH-Verhuur aan 
het Open Einde 12 (achter 123Barren) in 
Musselkanaal veel meer ruimte heeft. ‘’Ik 
denk dat we op deze locatie jaren vooruit 
kunnen. Het is de afgelopen periode met 
de verhuizing heel erg druk en hectisch 
geweest. Ondertussen zijn we echter al 
aardig gewend en kunnen we ons met veel 
vertrouwen richten op de toekomst.’’

Ideeën voor de toekomst
Voor ons was het toen duidelijk werd dat 
we moesten verhuizen toen natuurlijk wel 
zaak om snel een andere geschikte locatie 
te vinden. En dat op korte termijn. Dat 
viel nog niet mee. In de regio was weinig 
beschikbaar. Tot we gewezen werden op 
dit pand hier in Musselkanaal. We hebben 
veel werk moeten verzetten – schilderwerk, 
nieuwe vloeren – want dit pand stond al 
een jaar leeg. Hier in Musselkanaal hebben 
veel meer ruime. We beschikken nu over 
een grote loods en ook rondom is het ook 
ruimer. Dit is een plek waar wij ons in de 
toekomst door kunnen ontwikkelen. Ja, we 
hebben zeker wel ideeën om extra dien-
sten aan te bieden. Maar dat komt wel. Wat 
in het vat zit, verzuurt niet. Na alle hectiek 
willen we nu eerst graag gewoon aan het 
werk.”

Materiaal en personeel
JH-Verhuur groeide de afgelopen tien jaar 
gestaag. Er werken zo’n dertig mensen 
en het dienstenaanbod is heel erg breed. 
Zeker op het gebied van het verhuren van 
kranen en containers heeft JH-Verhuur 
grote stappen gemaakt de afgelopen jaren. 
Het aanbod wordt steeds groter en niet 
voor niets weten steeds meer zakelijke en 
particuliere klanten het bedrijf te vinden. 

JH-Verhuur verzorgt ook internationaal 
transport en bestrating. ‘’We  leveren 
materiaal en personeel en straatmakers. 
We kunnen de klanten dus compleet 
ontzorgen. Of het nou gaat om containers, 
graafwerkzaamheden, grondverzetprojec-
ten of grondwerken; we hebben het beste 
materiaal en het beste personeel in huis. 
We zijn trots op ons medewerkers en we 
bieden kwalitatief goed werk voor een 
betaalbare prijs.’’

Investeren in materiaal
JH-Verhuur blijft investeren in het mate-
riaal. Zo werd onlangs nog een nieuwe 
containerauto aangeschaft. ‘’Verder hebben 
we de website aan laten passen en beste-
den we wat meer tijd en aandacht aan het 
vergroten van de naamsbekendheid. Op dat 
terrein hebben we nog wel wat te winnen. 
Kijk, we hadden zeker niet de intentie om 
te verhuizen, maar ik denk dat het best 
wel eens de aanzet kan zijn naar een nog 
mooiere toekomst. De afgelopen periode 

was wel heel erg druk. Het bedrijf in Ter 
Apel draaide gewoon door en daarnaast 
moesten we hier in Musselkanaal aan de 
slag. Het was heel hectisch, maar ook dat 
vergeet je snel. Wij zien op de nieuwe loca-
tie de toekomst met nog meer vertrouwen 
tegemoet.’’

JH-Verhuur is gevestigd aan het Open 
Einde 12 in Musselkanaal. Telefoon: 0599- 
74 50 92. Zie ook www.jh-verhuur.nl. 
(RegioMagazine/Vincent Muskee)
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"Mij verras je echt niet meer met financiële vraagstukken"
Tallywood voor financiële vraagstukken en 
oplossingen die werken
Over ervaring in de financiële dienstver-
lening gesproken. Marjolein Nijman (59) 
uit Borger was de afgelopen 35 jaar hoofd 
administratie bij Triodos Bank, werkte 
onder andere in de culturele sector, bij een 
zorgverzekeraar, hogeschool, notarissen 
en voor een vermogensfonds. De kennis 
en kunde die ze in die periode opdeed, 
heeft ze sinds kort gebundeld in een eigen 
bedrijf: Tallywood. ‘’Ik ondersteun on-
dernemers en particulieren bij financiële 
vraagstukken en oplossingen die werken’’, 
zegt Marjolein.

Heldere communicatie
Door haar ervaring wordt ze niet snel meer 
verrast. ‘’Nee, mij verras je niet meer op 
financieel gebied. In Tallywood bundel 
ik alles wat ik zelf geleerd heb. Met mijn 
specifieke kennis en ervaring ben ik breed 
inzetbaar binnen de financiële dienstver-
lening en als kantoor/praktijkmanager. 
Van het verzorgen van de boekhouding en 
fiscale aangiften, werken als controller tot 
interim-management en bewindvoering. 
Ik verzorg nog altijd graag zelf een admi-
nistratie, zowel voor ZZP’ers als grotere 
organisaties. En een groeiend bedrijf dat 
nog te klein is voor een controller maar na 
de eerste fase wel tegen vraagstukken in 
de bedrijfsvoering aanloopt, kan ik perfect 
helpen op het gebied van kostprijzen, 
organisatiestructuur, liquiditeitsplanning 
en anderszins voor een dag(deel) per week 
of per maand. Ook kan ik in tijden van 
afwezigheid door ziekte of vakantie van de 

vaste medewerkers de financiële adminis-
tratie van een bedrijf tijdelijk waarnemen. 
Tenslotte kan ik mensen helpen die zelf 
niet meer in staat zijn om hun financiën 
goed te regelen. Want ook voor bewind-
voering kun je bij Tallywood terecht’’, zegt 
Marjolein, die praktisch ingesteld is en een 
heldere communicatie voorstaat.

Veelzijdig
‘’Ik heb mijn eigen aanpak. Ik ben direct en 
open, maar zeker ook empathisch. Behalve 
op mijn kennis en ervaring vertrouw ik op 
mijn intuïtie. Ik benoem zaken zoals ze zijn 
om zo tot de beste oplossing te komen. 

Persoonlijk contact vind ik ontzettend 
belangrijk, net als humor. Kijk, boekhouden 
blijft boekhouden. Het is wat het is. Maar 
een lach maakt (samen)werken vaak een 
stuk prettiger. Veelzijdigheid gaat bij Tal-
lywood niet ten koste van specialistische 
kennis. Ik ben juist heel blij met mijn brede 
achtergrond. In Tallywood zit al die ervaring 
en kennis. Ik kan organisaties, ondernemers 
en particulieren écht helpen. En dan niet 
alleen bij actuele vraagstukken of proble-
men, maar ook richting de toekomst en de 
te volgen financiële, fiscale en organisato-
rische strategie. Ik help ondernemers om 
overzicht te krijgen en van daaruit verder 
te bouwen. Ik kan echt van toegevoegde 
waarde zijn’’, zegt Marjolein, zonder overi-

gens ook maar een moment onbescheiden 
te zijn. 

Ondernemers, ZZP’ers en particulieren
‘’Er zijn heel veel verschillende situaties 
denkbaar waarin hulp bij financiële vraag-
stukken gewenst is. Soms omdat het even 
niet lekker loopt, soms omdat sprake is van 
onderbezetting. Ik help dan graag. Ik ben 
blij dat ik Tallywood begonnen ben. Onder-
nemers, zzp’ers en particulieren kunnen op 
me rekenen!’’

Tallywood is telefonisch bereikbaar via  
06-12 47 51 78. E-mail: info@tallywood.nl. 
Zie ook www.tallywood.nl. 
(RegioMagazine/Vincent Muskee)
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Warenhuis Andries Kuil onmisbaar voor Sellingen 
"Ik heb nog elke dag plezier, geen dag is hier hetzelfde"
Toen Warenhuis Andries Kuil in Sellingen 34 jaar geleden begon, 
zaten er in het dorp nog twee bakkers en twee slagers en was het in 
de zomer erg druk met campinggasten. De tijden zijn veranderd. Het 
aantal campinggasten is teruggelopen en hetzelfde geldt voor de be-
drijvigheid. Gelukkig is het warenhuis van Andries en Alletta Kuil al-
tijd gebleven. ‘’Het is niet alleen dat mensen hier iets kunnen kopen, 
op de pasfoto kunnen of hun pakketje op kunnen halen, we hebben 
ook een sociale functie. We zorgen voor nog wat levendigheid in het 
dorp’’, zegt Alletta (61), hét gezicht van het warenhuis. 

Cadeautje voor Moederdag
Andries wilde graag een wa-
renhuis. Op den duur zou hij 
helemaal stoppen met werken in 
loondienst om zich dan volledig 
te richten op de zaak. Het liep 
anders, want door de diensten die 
Andries draait is hij halve dagen 
bij huis, dan kun je hem ook in 
de winkel vinden. ‘’Eigenlijk had 
de winkel mijn naam moeten 
dragen’’, lacht Alletta. ‘’Maar ook 
al zouden we dat willen, dat kon 
gewoon niet. Je moest destijds 
een vakdiploma hebben wilde 
je een winkel beginnen en wilde 
je je naam er aan verbinden. En 
Andries had dat diploma. 

In de afgelopen 34 jaar hebben 
we echt van alles verkocht. We 
passen ons aanbod steeds aan 
op basis van de behoefte van 
de klant. We begonnen ooit met 
huishoudelijke artikelen en wat 
speelgoed. Dat bieden we nu nog 
steeds. Daarnaast is sprake van 
een wisselend aanbod. We heb-
ben al van alles gehad. Schroefjes, 
gereedschap, verf. Maar daar ble-

ken we wat te klein voor. We heb-
ben ons ook sterk gericht op de 
toeristen, maar ook dat is nu weer 
anders. We hebben klompen en 
slippers, we hebben mooie sou-
venirs – die ook erg geliefd zijn 
bij de inwoners van Sellingen – en 
we verkopen ook gas: in de winter 
om het schuurtje te verwarmen 
en in de zomer voor de barbecue. 
En zoek je een cadeautje voor 
Moederdag, dan kun je hier ook 
altijd slagen.’’

Ook voor pasfoto’s
Opladers voor de telefoon en 
USB-sticks, ook dat koop je bij 
Warenhuis Andries Kuil. ‘’We heb-
ben een pakketdienst. Ooit was 
dat alleen voor DHL, nu doen we 
met zes partijen zaken. Zo houd je 
de loop maar de winkel. Hetzelfde 
geldt voor pasfoto’s. We zijn het 
enige adres in het dorp waar 
je goede pasfoto’s kunt laten 
maken. De wisselwerking met de 
gemeente is goed. Zij verwijzen 
mensen naar ons door. En zo blijf 
je steeds bezig. De wereld veran-
dert zoals ook de behoefte van 

mensen verandert. Wij proberen 
daar steeds weer op in te spelen’’, 
vertelt Alletta. 
‘’Vroeger had je veel toeristen 
hier. Ze kwamen met de caravan 
of met de tent. Daar speelden 
we op in met spullen voor in de 
tent en met haringen. Die tijd is 
geweest. Met het nieuwe vakan-
tiepark – Landgoed Bourtange – is 
sprake van een andere manier 

van vakantie vieren. Ik merk nu 
bijvoorbeeld dat er meer vraag 
komt naar hand- en theedoeken. 
En ach, zo blijft de winkel altijd 
verrassend.

Up-to-date
Het pand is ondertussen ook weer 
helemaal up-to-date. ‘’De schil-
der is geweest en er hangt een 
nieuwe markies. Wij gaan lekker 

zo door, zo lang we het leuk vin-
den en zo lang het kan. Ik heb nog 
elke dag veel plezier. Geen dag is 
hetzelfde hier en we blijven lek-
ker actief. Voorlopig zijn ze zeker 
nog niet van ons af.’’ 

Warenhuis Andries Kuil is geves-
tigd aan de Dorpsstraat 48 in Sel-
lingen. Telefoon: 0599-32 24 21. 
(RegioMagazine/Vincent Muskee)
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"Gewoon afspraken nakomen, goed communiceren en kwaliteit leveren"
Sterenborg Klussenbedrijf in Onstwedde bestaat 
twintig jaar

Mooie mijlpaal voor Stefan Sterenborg, eigenaar van Sterenborg Klussenbedrijf. Op 
5 juni bestaat zijn bedrijf namelijk precies twintig jaar. ‘’Daar nemen we er eentje op 
‘s avonds’’, zegt Stefan. ‘’Ik ben nu 51 jaar en ik kan zeggen dat het beginnen van een 
eigen bedrijf een goede stap is geweest. Mijn agenda is prima gevuld en ik heb er nog 
steeds veel plezier in. Ik ga elke dag fluitend aan de slag.’’

Zeer veelzijdig
Sterenborg is bijzonder veelzijdig en gaat 
vrijwel geen enkele klus uit de weg. Je 
bent bij hem aan het juiste adres als het 
gaat om het plaatsen en monteren van 
badkamers, tegelwerk, inbraakbeveiliging, 
kunststof dakgoten en dakramen. Steren-
borg Klussenbedrijf heeft zich ook al lang 
bewezen op het gebied van verbouwingen, 
renovaties, restauraties en timmerwerken. 
Ook onderhoudswerk is aan de Onstwed-
der onderneming wel besteed. ‘’Ik ben heel 
breed inzetbaar. Voor ik met een eigen be-
drijf begon, heb ik voor drie verschillende 

bedrijven gewerkt. Daar heb ik heel veel 
geleerd en daarom ben ik nu zo veelzijdig. 
Een eigen bedrijf beginnen is altijd de 
bedoeling geweest. Ik regel nu mijn eigen 
planning. Dat valt door de drukte beslist 
niet altijd mee, maar is altijd nog goed 
gekomen.’’

Creatief
Vanaf de start had Sterenborg Klussenbe-
drijf het druk. ‘’Mijn eerste klus was een 
snackbar in Stadskanaal. Ik weet dat nog 
goed. Na vijf jaar werd het even wat rusti-
ger. Het was crisis. 

Gelukkig heb ik altijd vastgehouden aan 
mijn eigen visie. In die tijd gingen bepaalde 
collega’s voor de helft van de prijs werken. 
Ik niet. Gelukkig maar. Een geheim? Je moet 
altijd je woord houden. En gewoon normaal 
doen. Heb ik een afspraak om 15.00 uur en 
merk ik dat het ietsje later wordt, dan bel 
ik de klant. Ja, dat is best bijzonder in deze 
wereld, waar andere bedrijven steeds vaker 
gewoon wegblijven.’’ Sterenborg doet alles 
zelf. Ook de boekhouding. ‘’Mijn vrouw wil 
wel helpen, maar ach, het zit allemaal in 
mijn hoofd’’, zegt Stefan, die ontspanning 
vindt in het bezoeken van de wedstrijden 

van de hoofdmacht van Onstwedder Boys 
en de nazit in de kantine. ‘’Ik werk in prin-
cipe alleen. Dat betekent dat je wel eens 
creatief moet zijn. Het ondernemerschap 
bevalt me heel goed en ik heb dat mis-
schien wel van mijn opa. Die had vroeger 
namelijk ook een eigen bedrijf’’, besluit 
Sterenborg.

Sterenborg Klussenbedrijf is gevestigd 
aan de Havenstraat 7 in Onstwedde. 
Telefoon: 06 – 46 63 85 61. Zie ook 
www.sterenborgklussenbedrijf.nl. 
(RegioMagazine/Vincent Muskee)
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Mechanisatiebedrijf Meijering in Klijndijk breidt 
dealerschap MF verder uit 

Het gaat uitstekend met Mechanisatiebedrijf Meijering in Klijndijk, het bedrijf dat wordt geleid door drie broers: 
Laurens (36), Matthijs (33) en Joost Meijering (30). Zij volgden hun vader Albertus op, die het bedrijf in 1984 opricht-
te. Dit bedrijf is uit passie voor de landbouwtechniek ontstaan, afgestemd op de wensen van de klanten. Het bedrijf 
is actief op het gebied van landbouwmechanisatie met de focus op verkoop, onderhoud en reparatie. Dit zowel voor 
de moderne agrariër als zakelijke en particuliere klanten. Daarnaast biedt het een breed assortiment tuinmachines 
van onder meer de merken STIHL, Stiga, Nilfisk en Iseki. Meijering voert bovendien het dealerschap van verschillende 
gerenommeerde landbouwmachines.

Massey Ferguson dealer in 
deel van Groningen
Meijering nam in 2005 
ook het dealerschap van 
Massey Ferguson (MF) 
over. Dit dealerschap werd 
onlangs verder uitgebreid. 
‘’We bedienen nu ook een 
deel van Groningen’’, legt 
Matthijs Meijering uit.‘’We 
waren al actief in bijvoor-
beeld Vlagtwedde, maar 
zijn nu ook MF dealer in de 
regio van Veendam en de 
Pekela’s (het kaartje geeft 
het gebied weer van het 
MF dealerschap in Gro-
ningen). Dat is voor ons 
een mooie stap. Nee, heel 
Groningen is nog een brug 

te ver. Maar het is zeker een 
mooie ontwikkeling dat we 
het dealerschap verder uit 
hebben kunnen breiden’’, 
zegt Matthijs, die de taken 
binnen het bedrijf heeft 
verdeeld met zijn broers. 
‘’Laurens is verantwoorde-
lijk voor de werkplaats en 
Joost voor het magazijn 
en de afdeling tuin & park 
met in de showroom de 
STIHL shop. Zelf houd ik me 
vooral bezig met de in- en 
verkoop van machines. 
Natuurlijk is onze vader 
ook nauw betrokken bij het 
bedrijf, alleen is dat nu wat 
meer achter de schermen.’’

Compleet programma 
landbouwmachines
‘’We bieden een compleet 
programma landbouw-
machines en tuin- en 
parkmachines. Met ons 
leveringsprogramma van 
onder meer MF tractoren en 
oogstmachines en Ocmis 
beregeningshaspels en 
pivotsystemen bieden wij 
machines aan die geschikt 
zijn voor elke tak van de 
landbouw. Daarnaast heb-
ben we een zeer modern 
ingericht pand met twee 
werkplaatsen die uitgerust 
zijn met de nieuwste appa-
ratuur en werken we met de 
modernste technieken. Eén 

werkplaats is specifiek voor 
reparatie en onderhoud van 
tractoren en landbouwma-
chines, de andere is voor 
tuin- en parkmachines’’, legt 
Matthijs uit. Onze mon-
teurs zijn goed opgeleid en 
leveren een waardevolle 
bijdrage aan het bedrijf. 
Meijering heeft een uitste-
kende naam opgebouwd. 
Dat doet het door een zeer 
persoonlijke aanpak en 
door het bieden van kwali-
teit. De afgelopen jaren is 
bovendien geïnvesteerd in 
het bedrijf. Zo werd in 2022 
een nieuw bedrijfspand 
gebouwd. ‘’Vanwege toe-
name van de werkzaamhe-

den en uitbreiding van de 
activiteiten’’, zegt Matthijs. 
‘’We kregen toen een veel 
grotere showroom. Vanaf 
dat moment konden we 
een deel van het verkoop-
programma op het gebied 
van mechanisatie en tuin & 
park beter presenteren. Ook 
dat is echt een stap vooruit 
geweest’’, vertelt Meijering, 
die behalve MF en Ocmis, 
met het bedrijf ook bekend 
is van onder meer de mer-
ken Imants, Lemken, Visser 
en Maschio Gaspardo.

Kwaliteit
Mechanisatiebedrijf Meije-
ring voert ook een breed 
assortiment tuinmachines 
van de beste merken. ‘’Ons 
streven is om in elke prijs-
klasse de beste tuinma-
chine te leveren. Daarnaast 
onderhouden en repareren 
wij alle merken tuinmachi-

nes in onze werkplaats. In 
deze branche richten we 
ons ook nadrukkelijk op de 
particuliere markt. Samen-
werken vinden we verder 
heel belangrijk, net als het 
persoonlijke contact. We 
staan voor gestage groei, 
en willen altijd kwaliteit 
blijven waarborgen. Met het 
vergroten van het dealer-
schap van MF hebben we 
weer een mooie stap gezet. 
Daar zijn we echt trots op.’’ 
Op het kaartje: het gebied 
waar Mechanisatiebedrijf 
Meijering nu het dealer-
schap van MF voert. 

Mechanisatiebedrijf 
Meijering is gevestigd aan 
de Hoofdweg 12A in 
Klijndijk. Telefoon: 0591- 
51 36 13. Zie ook www.
meijeringmechanisatie.nl
(RegioMagazine/Vincent 
Muskee)
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Wedeka kringloop Ter Apel verhuist na 20 jaar 
naar een nieuwe locatie!
Op 20 mei 2005 heeft de kringloop Ter Apel voor het eerst haar 
deuren geopend aan Oosterstraat 3. Na exact 20 jaar met veel 
plezier en succes gevestigd te zijn op deze locatie verhuist Wedeka 
kringloop op 20 mei 2025 naar een nieuwe, ruime locatie aan 
Drenthweg 3 te Ter Apel.

De nieuwe winkel is ingericht 
met een nieuw concept. De 
[inter]nationaal bekende designer 

Louise Cohen heeft een woest 
aantrekkelijke winkel ontworpen die 
warm, fris en vrolijk oogt.  

Zo wordt kringloopwinkelen een 
feestje!

Graag nodigen wij iedereen uit voor 
de feestelijke opening op dinsdag 
20 mei 2025 van 13.00 tot 16.00 
uur. Tijdens deze opening kunt 
u genieten van een hapje en een 
drankje en is er loting onder de 

eerste duizend bezoekers waarmee 
u leuke prijzen kunt winnen. De 
hoofdprijs is een fantastische 
kleurrijke fiets! Kom langs en neem 
een kijkje in onze nieuwe winkel!

Wij willen onze klanten bedanken 
voor hun jarenlange steun en 
kijken uit naar een mooie toekomst 

op onze nieuwe locatie. De 
openingstijden blijven hetzelfde 
en we blijven ons inzetten 
voor duurzame en betaalbare 
tweedehands spullen.

We hopen u te zien op onze 
feestelijke opening aan Drenthweg 3 
te Ter Apel!
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“Het is ons werk, maar toch is elk optreden voor ons nog steeds een feestje”

Rapalje – de meest bekende folkband van 
Nederland – bestaat dertig jaar 
Folkband Rapalje bestaat dertig jaar. Dat is voor de vierkoppige band echter geen 
reden om gas terug te nemen. Integendeel. Fans kunnen binnen afzienbare tijd 
twee nieuwe cd’s verwachten en bovendien worden de verschillende festivals die 
georganiseerd worden groter en beter. ‘’De festivals verder uitbreiden en meer 
buitenlandse optredens’’, zegt David Myles, de bekende doedelzakspeler van Rapalje, 
als hij gevraagd wordt naar de toekomst van de band. Myles, woonachtig in Eelde, 
kwam in 2000 in Rapalje. Vanaf  dat moment is het heel snel gegaan. En de rek is er 
nog lang niet uit.

Missing link
Myles heeft het vermogen om heel veel 
tegelijk te doen. Hij treedt met Rapalje 
gemiddeld honderd keer per jaar op en geldt 
als de grote regelneef  van de band. ‘’Overdag 
ben ik aan de slag met bijvoorbeeld de 
website, de organisatie van de festivals, met 
grafisch werk en merchandise. Of  met het 
regelen van vergunningen voor die festivals. 
Dat neemt steeds meer tijd in beslag. Ik ben 
inderdaad vaak van huis, maar toch zie ik 
mijn vier kinderen ook heel vaak. Ik werk 
lekker thuis en dat bevalt prima’’, zegt de 
doedelzakspeler, die eigenlijk onverwacht 
onderdeel van Rapalje werd. ‘’De band 
wilde er eigenlijk helemaal niemand bij. 
Toch heb ik een keer met ze gespeeld en 
later nog een keer. Er was een klik en ik was 
vervolgens toch snel het vierde bandlid. Of  
ik de missing link was? Geen idee. Ik weet 
wel dat we ons als band geweldig ontwikkeld 
hebben. Niet alleen muzikaal, maar zeker 
ook door onze activiteiten te verbreden. Zo 
organiseren we straks voor de elfde keer het 
Rapalje Zomerfolk Festival in het Stadspark 
in Groningen (7 en 8 juni). Het festival groeit 
nog steeds. Er komen steeds meer mensen 
en de bands komen tegenwoordig zelfs 
uit Canada en Australië. Op 4, 5 en 6 juli 
organiseren we bovendien voor de tweede 

keer het Imaginarium Festival in Tytsjerk. De 
organisatie wilde er mee stoppen. En toen 
zijn wij er in gestapt’’, zegt Myles, die ook al 
erg trots is op een bijzondere invulling van 
het winterseizoen.

Celtic Candlelight Concerten
‘’Eind december 2024 hebben we voor 
het eerst een Celtic Candlelight Concert 
verzorgd. Het concept:  we treden op in de 
mooiste kerken in Nederland. Echt uniek. 
Als je me vraagt naar een hoogtepunt 
in mijn loopbaan bij Rapalje dan is dat 
misschien wel de ontwikkeling van deze 
unieke optredens. Het idee was er al en ik 
ben het gaan uitwerken. Het geeft vervolgens 
heel veel voldoening om te zien dat de 
tickets echt heel snel uitverkocht waren. 
En dus organiseren we ook eind dit jaar en 
begin volgend jaar weer een aantal Celtic 
Candlelight Concerten. 

In het Noorden staan we op 20 december 
in de Grote Kerk in Leeuwarden.’’ Myles 
heeft Schotse roots. ‘’Via mijn vader ben ik 
in aanraking gekomen met de doedelzak. 
Ik heb ook lessen gehad in Schotland. Via 
de Kabelkrant werd ik gewezen op een 
open dag van een band in Groningen. Toen 
was ik helemaal verkocht. In de periode 

voor Rapalje heb ik verschillende prijzen 
gewonnen. De doedelzak is écht mijn 
instrument’’, zegt Myles, die prachtig kan 
verhalen over de avonturen van de band in 
binnen- en buitenland. 

Vrienden
‘’We zijn echte vrienden. We delen lief  
en leed en hebben samen heel veel van 
de wereld gezien. De trip naar Brazilië 
bijvoorbeeld, was ondanks maximaal drie 
uur slaap per nacht onvergetelijk, net als 
een spontaan optreden in een vliegtuig. 
Op een gegeven moment stond ik zelfs 
met de doedelzak in de cockpit. Dat kon 
toen nog. In Lyon beleefden we hachelijke 
avonturen met een vermiste gitaar, we zijn 
in Glastonbury geweest, ondanks enorme 
vertraging bij de grens. Dat was in de tijd van 
de Brexit. Wisten wij veel. Als we optreden in 
theaters laten we foto’s zien van de band. En 
dan niet van optredens, maar meer van wat 
er achter de schermen gebeurd. Optreden 
met Rapalje is werk, maar als we eenmaal 
in onze bus stappen, is het feest. Wat dat 
betreft zijn we ook echt bevoorrecht. Wij 

worden vrijwel altijd omringd met vrolijke 
mensen. Ze komen voor hun plezier naar 
onze optredens. We genieten ervan, ook van 
de kleine optredens na afloop in een foyer 
bijvoorbeeld. Mijn vrouw is advocaat. Het 
contrast tussen onze beroepen is best groot. 
Zij heeft vrijwel altijd te maken met mensen 
die niet voor hun plezier bij haar komen. 
Twee verschillende werelden dus. Ik zou niet 
graag ruilen, al heb ik uiteraard het grootst 
mogelijke respect voor het werk dat ze doet.’’

Springlevend
Voor Myles lijken er 25 uur in een dag 
te gaan. Want behalve de optredens met 
Rapalje, de festivals, de Celtic Candlelight 
concerten en het opnemen van cd’s, 
organiseert hij in zijn woonplaats Eelde al 
drie jaar het Celtic Folkfestival en houdt 
hij zich bezig met EeldePaterswolde.nl. 
‘’Dat moet een online agenda worden met 
daarin alle activiteiten die in die dorpen 
georganiseerd worden. Het draait, maar 
nog niet helemaal zoals ik wil. Maar eerst 
Rapalje. De cd ‘Candlelight’ is bijna klaar en 
verschijnt in elk geval in oktober van dit jaar. 
Ondertussen zijn we ook bezig met weer een 
nieuwe cd. We waren op tournee en stonden 
eerst elke dag van 09.00 uur tot 16.00 uur 
in de studio om vervolgens ‘s avonds op 
te treden. Op die cd komt veel nieuw, 
zelfgeschreven werk.’’ Het moge duidelijk 
zijn. Rapalje is na dertig jaar nog steeds 
springlevend. 

Zie voor meer informatie 
www.rapalje.com en 
www.celticcandlelight.com. 
(RegioMagazine/Vincent Muskee)
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Voorzitter Klaas Muntjewerff
"Het voelde een beetje als een kampioenschap voor de hele club"
Klaas Muntjewerff is vijf jaar voorzitter van SPW. In eerste instantie vervulde hij die 
positie samen met Martijn Germeraad. Toen die het te druk kreeg, ging Muntjewerff 
alleen en met een aantal nieuwe bestuursleden verder. De preses krijgt niets dan lof 
toegezwaaid voor zijn werk. ‘’Dat is mooi om te horen en ik zal me ook met hart en ziel 
blijven inzetten voor de club. Misschien dat ik wel eens een keer mijn grenzen aan moet 
geven. Als er bij wijze van spreken een kurkentrekker kwijt is, dan word ik al gebeld. 
Aan de andere kant werk ik dat zelf ook misschien wel in de hand. Als ik iets uitzet bin-
nen de club, dan ben ik ook altijd bij de uitvoering aanwezig en behalve voorzitter ben 
ik ook trainer/leider van SPW JO11. Mensen zien me dus ook heel vaak op het voetbal-
veld’’, zegt de voorzitter, die terugblikt op een bijzondere dag en positief kijkt naar de 
toekomst van de club. 

Voorzitter Roswinkel
SPW werd een week eerder dan verwacht 
kampioen. Op eigen veld won het met 2-0 
van HH Combi. Maar omdat concurrent 
Weiteveense Boys tegen hekkensluiter Ros-
winkel moest aantreden, hield niemand re-
kening met de titel. Het liep allemaal even 
anders. ‘’Achteraf was het mooi dat we al 
wat geregeld hadden voor na de wedstrijd. 
Misschien was dat een voorgevoel. Er was 
een DJ en een zanger geboekt, net als vlees 
voor op de barbecue. Ik had vooraf zoiets: 
als we geen kampioen worden, hebben 
we in elk geval een gezellige avond. Tien 
minuten voor tijd hoorden we dat Roswin-
kel met 1-0 voor stond. Dan ga je twijfelen. 
Klopt dat wel, want al eerder die middag 
was door wat mensen geroepen dat Ros-
winkel voor stond. Ik heb toen de voorzitter 
van Roswinkel gebeld. Die bevestigde de 
tussenstand en beloofde me op de hoogte 
gehouden. Onze wedstrijd was al lang afge-
lopen. Uit Roswinkel hoorde ik echter maar 
niets. Tot dan eindelijk het verlossende 
telefoontje kwam. We waren kampioen. Het 
was prachtig om dat te mogen vertellen’’, 
zegt Muntjewerf.

Vrachtwagen en vuurwerk
Muziek was onderweg, de tap stroomde 
al en de barbecue ging aan. ‘’Toen moest 
ik nog een vrachtwagen regelen voor de 
rondrit door Stadskanaal. Ik had al iemand 
gevraagd om een vrachtwagen beschikbaar 
te houden. Er was echter geen chauffeur. 
Uiteindelijk hebben we een overbuur-
man van iemand bereid gevonden om de 
vrachtwagen op te halen en de spelers 
rond te rijden. Op voorwaarde dat zijn 
kinderen mee mochten. De rondrit was 
prachtig. Martin Haandrikman van Café De 
Twee stak vuurwerk af. Hij beloofde verder 
dat hij later op de avond zijn café speciaal 
voor ons zou openen. Laat op de avond 
zijn we inderdaad nog met een groep van 
een mannetje of twintig die kant opgegaan. 
Dat was heel gezellig. Ik was zelf om 01.00 
uur thuis, anderen hebben het veel later 
gemaakt.’’

Vertrek Ludie Hulshof
‘’Wat ik vooral mooi vond, was dat er heel 
veel mensen op het voetbalveld waren. 
Dus ook van andere teams. Het voelde ook 
een beetje als een kampioenschap voor de 
hele club. De onderlinge verstandhouding 

is heel goed. De spelers van het eerste zijn 
actief voor de jeugd bijvoorbeeld, ouders 
van jeugdleden doen op hun beurt weer 
van alles voor de club. We helpen elkaar 
en kennen elkaar. Prachtig om de titel met 
zoveel clubmensen te kunnen vieren. Dat 
voelde heel goed’’, zegt de voorzitter, die 
zelf soms nog in SPW 2 voetbalt en uitkomt 
in het 35+ team van de club. ‘’Ik heb in 
het verleden ook nog even in het eerste 
gespeeld. Dat was onder trainer Meint 
Smit. Hij was keihard en duidelijk en had 
verstand van zaken’’, zegt Muntjewerff, die 
laat weten dat de club afscheid neemt van 
hoofdtrainer Ludie Hulshof. ‘’We zijn in 
gesprek met een aantal trainers. Het moet 
allemaal wel passen. De nieuwe trainer 
moet akkoord gaan met de rol die Jeffrey 
de Jonge bij ons heeft.’’

Jeffrey de Jonge
De naam is genoemd: Jeffrey de Jonge. ‘’Hij 
is belangrijk geweest, dat mag best gezegd 
worden. Hij heeft er voetbal ingebracht 
en is echt bezeten. Hij volgt alles, bereidt 
zich goed voor en is op een goede manier 
eigenwijs. Dat hoort een trainer ook te 
zijn, vind ik. Bovendien is de selectie niet 
moeilijk. We hebben geen ‘dwarsliggers’. 
Als je Jeffrey nu vraagt, kan hij meteen ver-
tellen hoeveel minuten de spelers hebben 
gespeeld. Dat hij nu al weer bezig is met de 
voorbereiding op komend seizoen, ver-
baast me niets. Ik had niet anders verwacht 
eigenlijk.’’

Groot dakterras
Muntjewerff is, zo zegt hij zelf, iemand 
die denkt in oplossingen. ‘’En dus niet in 
problemen’’, zegt hij. Hij beaamt dat het in 

alle opzichten goed gaat met de club, maar 
heeft wel degelijk nog wensen. ‘’Ik denk 
groot’’, zegt hij. ‘’De grootste wens is het 
realiseren van een groot dakterras bij de 
kantine. Dat moet er maar eens van komen. 
Verder hebben we onze ideeën over de en-
tree van het sportpark. In z’n algemeenheid 
mogen we best wat meer laten zien waar 
we zitten en wie we zijn. Want we zijn met 
elkaar immers trots op dat clubje in Noord. 
Dat mogen we best wat meer uitstralen. 
Volgend seizoen? Ik denk dat we ons moe-
ten richten op een plek in de middenmoot. 
Dat moet haalbaar zijn.’’ (RegioMagazine/
Vincent Muskee)
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William van der Sluis, SPW’er in hart en nieren 
"Na vier wedstrijden dacht ik: dit kon wel eens de goede kant opgaan"

Hij maakte ruim twintig jaar deel uit van de eerste selectie van SPW en kwam zelfs 
vorig seizoen nog een paar duels uit voor de hoofdmacht van de club: William van der 
Sluis (43). Tegenwoordig speelt hij in het tweede elftal en daarnaast ziet hij alle wed-
strijden van SPW 1. ‘’Na het kampioenschap hebben we een geweldig feest gehad. Ik 
ben zelfs nog even met de jongens op stap geweest en dat was heel gezellig. Ik voel me 
zeer nauw betrokken bij de selectie en ben bijzonder trots op de selectie en de begelei-
ding’’, zegt de clubman. 

Blauw bloed
‘’Vorig seizoen heb ik nog een paar keer 
meegedaan. Ludie Hulshof zat wat moei-
lijk en ach ja, dan sta je gewoon weer 
klaar. Ik ben zelf 22 jaar onderdeel van de 
eerste selectie geweest en heb verschil-
lende trainers meegemaakt. Meint Smit 
natuurlijk, een ‘werkende trainer’, maar ook 
Willem Volders, Jan Arends, die ik laatst 
bij DVC’59 nog tegenkwam, Henry Meijer-
man, Jeroen Wiegman en Ludie Hulshof. 
Ik vond Volders en Meijerman de beste 
trainers. Volders was een fanatieke kerel, 
daar was je ook niet zomaar vriendjes mee, 
hoor. Tegenwoordig ben ik speler van het 
tweede elftal en speel ik op vrijdagavond 

in het 35+ team. Verder spelen mijn zoon 
en dochter bij SPW en zelfs mijn vrouw is 
onlangs op haar veertigste nog begonnen 
met voetballen bij de club. De betrokken-
heid bij de club is en blijft dus heel groot. 
En als jij zegt dat er blauw bloed door mijn 
aderen stroomt, dan kan ik niet anders dan 
dit beamen.’’

Mee naar Portugal
Van der Sluis zag alle wedstrijden van de 
mannen van de trainers Ludie Hulshof/
Jeffrey de Jonge. ‘’Ik had aanvankelijk nog 
wel mijn twijfels. Na een wedstrijdje of vier 
dacht ik echter: dit kon wel eens de goede 
kant op gaan. Er staat een leuke groep en 

er zijn een aantal zaken duidelijk verbeterd 
ten opzichte van vorig seizoen.  Bovendien 
brak Sven Wijsbeek door en was Stefan 
Bolk op schot. Dat vond ik trouwens altijd 
al een heel goede speler. Het is bovendien 
verstandig geweest om Chris Reijke terug 
te halen. Die ziet het spelletje echt heel 
goed. En ook het middenveld met Jelmer 
Jasken en Erik Meijer stond weer als een 
huis. Ze hebben gewoon een leuke ploeg 
en zijn terecht kampioen geworden’’, zegt 
Van der Sluis, een soort van non playing 
captain van het team. 

‘’Het kampioensfeest heb ik meegevierd en 
ik ben in de winter ook mee geweest naar 
Portugal. Daar hebben we onder andere 
een bezoek gebracht aan oud-trainer Frans 
Smit. Ik hoor er dus nog steeds een beetje 
bij en dat vind ik prachtig.’’

Goed bezig
Van der Sluis vindt SPW een ‘fantastische 
club’. Een gezellige club ook. ‘’En met de 

komst van voorzitter Klaas Muntjewerff is 
er veel in positieve zin veranderd. Die man 
leeft echt voor de club. Ongelooflijk wat hij 
allemaal doet. En dat geldt natuurlijk ook 
voor de rest van het bestuur. Ik denk dat 
SPW op alle vlakken goed bezig is. Mooi 
voorbeeld: de jeugdtrainers hebben alle-
maal een cursus gevolgd. Dat zijn ook met 
het oog op de toekomst heel goede ontwik-
kelingen. Of de vierde klasse het maximaal 
haalbare is? Nee, dat hoeft niet. Niet zo 
lang geleden hebben we nog een seizoen 
in de derde klasse gespeeld. Ik denk dat we 
met de huidige selectie volgend seizoen in 
eerste instantie voor handhaving moeten 
gaan. Zelf blijf ik lekker in het tweede spe-
len. Ik heb er nog steeds veel plezier in en 
zo lang ik fit ben, blijf ik lekker voetballen. 
Daarnaast zal ik ook volgend seizoen bij de 
wedstrijden van het eerste zijn. Ze kunnen 
ook dan weer op mijn support rekenen.’’ 
(RegioMagazine/Vincent Muskee)
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Jelmer Jasken, aanvoerder en bestuurslid
"Als ze me later ook maar één keer in één adem noemen met
mannen als Willems, Spreen en Hofstra, dan is mijn carrière geslaagd"

Ook dit seizoen had aanvoerder Jelmer Jasken (26) weer een belangrijke rol op het mid-
denveld van SPW. Daarnaast vervulde hij als bestuurslid ook een rol aan de bestuurs-
tafel van de club. Jasken doet het graag. Hij speelt al twintig seizoenen voor de club 
in Stadskanaal Noord en piekert er niet over om te verkassen. SPW is zijn club en blijft 
zijn club. Zijn ambities? Nóg meer voor SPW betekenen. ‘’Mijn carrière is geslaagd als ik 
later een keer in één adem genoemd wordt met mannen als Willems, Spreen en Hofstra. 
Ik kan genieten van de verhalen over deze mensen en over wat ze allemaal voor de club 
hebben betekend.’’

Familieclub
Het tekent de middenvelder die een sterk 
seizoen speelde. ‘’En dat terwijl ik een 
tijd lang best veel last van mijn lies heb 
gehad. Dat was in de periode net voor de 
winterstop. Ik heb een tijd op halve kracht 
gespeeld en ook nu word ik nog behandeld. 
Ook de fysiotherapeut kan de vinger niet 
echt op de zere plek leggen. We weten 

niet precies wat het is. Maar met wat rust 
ga ik er vanuit dat ik volgend seizoen 
weer helemaal fit ben’’, zegt Jasken, die op 
steenworp afstand van de velden van SPW 
woont. Hoewel Jasken al jarenlang een be-
langrijke kracht is voor SPW, lijkt zijn spel 
de afgelopen jaren nog beter geworden te 
zijn. ‘’Naast de trainingen sport ik veel.  Ik 
heb het gevoel dat ik daardoor wat sneller 

en sterker geworden ben. Ook conditioneel 
voel ik me heel sterk’’, zegt Jasken die he-
lemaal op zijn plaats is bij de club. ‘’Ik voel 
me een clubman en vind het mooi dat ik nu 
ook bestuurslid ben. Bij SPW kent iedereen 
elkaar. Het is een soort familie en ik voetbal 
hier samen met mijn vrienden. Er hebben 
wel eens andere clubs gebeld hoor, met de 
vraag of ik daar wilde komen spelen. Maar 
ik pieker er niet over om afscheid te nemen 
van SPW.’’

Prominentere rol
‘’De communicatie is dit seizoen verbeterd. 
Jeffrey de Jonge heeft naast hoofdtrainer 
Ludie Hulshof een wat prominentere rol ge-
kregen. Jeffrey kan het heel goed overbren-
gen. We weten als ploeg nu precies wat we 
moeten doen, wat precies onze taken zijn.  
Daardoor zijn we als team sterker gewor-
den. Dit en de individuele kwaliteiten van 
verschillende spelers maken van ons de 
terechte kampioen.  De rentree van Chris 
Reijke maakte ons bovendien echt sterker. 
Hij is altijd rustig aan de bal en kan het spel 
echt lezen. Stefan Bolk kende ook een top-
seizoen. We wisten dat hij goed was, maar 
hij is lang geblesseerd geweest. Knap wat 
hij heeft laten zien het afgelopen seizoen. 
En Sven Wijsbeek natuurlijk. Heeft zich 
echt geweldig ontwikkeld. Een geweldige 
jongen van vijftien die volwassen mannen 
ogenschijnlijk eenvoudig aan de kant zet. 
Ondanks zijn zeer jeugdige leeftijd heeft 
hij ook al een bepaalde hardheid. Hij werkt 
bovendien altijd hard en is ook voetballend 
al heel ver’’, vertelt Jasken, die oprecht 
genoot van het kampioensfeest. ‘’Het kwam 
toch nog onverwacht, maar het was echt 
geweldig, Ik geloof dat ik pas om 03.30 uur 

thuis was. Hoe het maandag was? Haha, 
nou dat viel reuze mee. Ik was fitter dan ik 
vooraf verwacht had.’’

Stip aan de horizon
Jasken vindt het jammer dat Renze Poor-
tinga stopt. ‘’Zoals het nu lijkt gaan we er 
in totaliteit echter niet op achteruit. De be-
palende spelers blijven en ik denk dat we 
ook voor de vierde klasse een leuke ploeg 
hebben’’, zegt de gemakkelijk scorende 
middenvelder, die vol lof is over voorzit-
ter Klaas Muntjewerff. ‘’Een fantastische 
voorzitter. De club heeft veel aan hem te 
danken. Het is ongelooflijk wat hij allemaal 
voor de club doet. Ik vind het prettig dat 
ik me nu ook als bestuurslid verdienstelijk 
kan maken voor de club. Je kunt zo helpen 
bouwen een aan mooie toekomst voor de 
club. Wensen? Die hebben we zeker. Zo 
kijken we of we ergens op het complex nog 
een jeugdveldje kunnen realiseren. Want 
keerzijde van de groei die we als club door-
maken is dat we eigenlijk nu al te weinig 
ruimte hebben. Als we de velden dus ook 
maar een beetje kunnen ontlasten, dan 
moeten we dat doen. Verder willen we iets 
gaan doen aan de entree van het sportpark. 
Dat mag wel wat krachtiger en met wat 
meer uitstraling. Voor mij is het halen van 
de derde klasse een stip aan de horizon. 
Het zou geweldig zijn als we die stap nog 
eens kunnen maken. Ik denk dat ik nog wel 
een jaar of tien kan voetballen. Ik hoop in 
die periode nog eens met SPW in de derde 
klasse te spelen. En voor de rest blijf ik me 
vooral inzetten voor de de club.  Met hart 
en ziel. Want SPW is écht met club.’’ (Regio-
Magazine/Vincent Muskee)
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Sven Wijsbeek (15): nu al vaste waarde in
hoofdmacht SPW
"Ik wil me de komende jaren doorontwikkelen bij SPW"

Hij speelde dit seizoen eerst nog zeven wedstrijdjes in SPW JO17, maar groeide in de loop van het seizoen uit tot 
steunpilaar van de hoofdmacht van de trots van Stadskanaal Noord. Sven Wijsbeek (hij wordt in september 16 jaar) 
debuteerde tegen VIOS. ‘’Ik scoorde meteen en daarna ben ik er eigenlijk niet meer uit geweest. Toen ik gevraagd 
werd voor het eerste voelde dat als een grote eer. Ik ben de trainers dankbaar voor de kans die ik heb gekregen en het 
is natuurlijk geweldig dat ik meteen een kampioenschap mee mocht maken’’, zegt de middenvelder bescheiden. 

Avontuur bij SJS
‘’Het maakt me niet zoveel uit waar ik speel. Ik speel waar 
de trainer me nodig heeft. Mijn sterke punten? Poeh, dat 
vind ik best lastig. Ik ben fysiek wel redelijk sterk en heb 
wel overzicht. Mijn schot is ook wel goed. Ik kan daar-
naast - denk ik - op alle drie middenveld posities goed uit 
de voeten. Mijn voorkeur? Op nummer tien. Maar ik ben 
al heel blij dat ik in het eerste speel hoor’’, zegt Sven, die 
voor het seizoen terugkeerde in Stadskanaal Noord na een 
kort avontuur  bij SJS. ‘’Ik ben begonnen bij SPW en ben 
naar SJS gegaan omdat ze iets hoger speelden, omdat daar 
een aantal vrienden van me speelden en ook wel omdat 
ik toe was aan iets anders. Ik ben na twee seizoenen toch 
weer teruggegaan. De manier waarop ik hier weer opge-
vangen ben door de spelers zegt veel over SPW, een heel 
warme club’’, zegt de talentvolle middenvelder.

Debuut tegen VIOS
Wijsbeek leerde veel het afgelopen seizoen. ‘’Van de trai-
ners en van mijn medespelers. Het gaat dan om bepaalde 
slimmigheden. Daarnaast voorziet mijn vader Harry me 
ook van bruikbare tips. Hij heeft ook bij SPW gespeeld en 
was assistent-trainer van Bareveld. Hij is positief kritisch 
en probeert me vooral te helpen. Ik heb een speciale band 
met trainer Ludie Hulshof. Hij vroeg me om mee te komen 
trainen bij het eerste en vroeg me ook voor mijn debuut te-
gen VIOS. Dat is toch iets speciaals. Hij en Jeffrey de Jonge 
doen het samen heel goed. Er wordt goed getraind en we 
zijn fit’’, zegt Wijsbeek, die in de goede zin van het woord 
nog van de ‘oude stempel’ is. 

Zo drinkt hij bijvoorbeeld niet. ‘’Nee, dat vind ik helemaal 
niets. Ik moet er niet aan denken dat je zondag met een 
kater op het veld staat. Ik kan het ook heel gezellig hebben 
zonder alcohol. Zo heb ik bijvoorbeeld echt genoten van 
het kampioensfeest. Het kwam heel onverwacht, maar het 
was heel erg leuk.’’

Uitdaging
De jonge middenvelder die straks bouwkunde gaat stude-
ren en in zijn vrije tijd graag in het AG Wildervanckkanaal 
op roof- en witvis vist, denkt dat SPW prima mee kan 
komen in de vierde klasse. ‘’We hebben gewoon een goede 
ploeg. In de winterperiode hebben we geoefend tegen 

de vierdeklassers MOVV en Gasselternijveen. We konden 
goed meekomen, al merk je wel dat het niveau meteen 
wat hoger is. We hebben een leuke en sterke groep. We 
moeten gewoon hard blijven trainen en dan redden we ons 
wel, denk ik. Ik zie de vierde klasse vooral als een uitda-
ging. Of ik ambities heb? Jazeker, ik sta zeker open voor 
een club die op een hoger niveau speelt. Maar nu nog niet 
en bovendien ben ik ook niet gevraagd. Ik wil me bij SPW 
blijven ontwikkelen. Ik heb ook nog alle tijd. Over vijf jaar 
ben ik nog maar twintig. Ik zal ook volgend seizoen weer 
alles geven en hoop dat ik ook in de vierde klasse belang-
rijk kan zijn voor de ploeg’’, zegt het talent.
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Tobias Poelman: eindelijk eerste keeper 
"Zo’n kampioenschap is prachtig, daar doe je het uiteindelijk
allemaal voor"

Tobias Poelman (26) was dit seizoen eerste keeper van SPW.  Hij won de concurrentie-
strijd met Jarno Kip en keepte een goed en constant seizoen. ‘’Ik had al een goed gevoel 
na de voorbereiding. Als je dan echter op dinsdag voor de start van de competitie door 
de trainers geroepen wordt, dan ben je toch wel gespannen. Jarno was eerste keeper, 
en dan ben je snel geneigd te denken dat dit wel zo zal blijven. Jeffrey de Jonge koos 
echter voor mij. Dat was ook voor hem best een beladen’ keuze’’, zegt Poelman. Onder-
tussen heeft Kip laten weten volgend seizoen voor JVV te gaan keepen. 

Keeperstrainer Jans de Jonge
‘’Als je dan eenmaal eerste doelman bent, 
is het zaak om het elke week te laten zien. 
Ik voelde zeker de hete adem van Jarno 
in mijn nek. Ook hij trainde altijd goed 
en scherp. We kunnen prima met elkaar 
opschieten, maar natuurlijk voer je on-
dertussen ook een onderlinge strijd. Bij 
mij was de extra spanning er na de eerste 
wedstrijd wel al af. We speelden tegen 
VIOS. We hadden het best lastig maar won-
nen wel, ook omdat ik een aantal goede 
ballen pakte. Vervolgens heb ik heel het 
seizoen een constant niveau gehaald’’, zegt 
Poelman, die eens per week onder handen 
wordt genomen door keeperstrainer Jans 
de Jonge, de vader van trainer Jeffrey de 
Jonge. ‘’Dat is best pittig’’, lacht Tobias. 
‘’Maar daar houd ik dus ook wel van. Hele-
maal als je dan later bij een afwerkvorm bij 
de reguliere training  nog fit genoeg bent 
om ballen te stoppen. De spelers denken 
dat zo’n keeperstraining wel meevalt, maar 
ik zou ze wel eens willen zien als zij zo’n 
training voor de kiezen kregen.’’

Voetballende keeper
Poelman is een voetballende keeper. Hij 

keept uit zijn doel, komt snel uit de goal 
en beschikt over een goede reflex. ‘’Het 
meevoetballende gedeelte wordt steeds 
belangrijker. Om die reden doe ik ook wel 
mee in de positiespelletjes op de training. 
Het is gewoon handig als je als doelman 
kunt voetballen. Ik moet zeggen dat de 
wisselwerking met de centrale verdediger 
Chris Reijke perfect gegaan is. Hij is heel 
rustig en coacht goed. Daardoor wisten we 
vaak onder de druk van de tegenstander uit 
te spelen’’, zegt de keeper, die dus volgend 
jaar geen directe concurrent heeft. ‘’De 
keeper van JO17 gaat naar het tweede en 
gaat ook meetrainen. Die doorstroming is 
natuurlijk goed. Nu al trainen regelmatig 
spelers uit de JO17 mee, en dat is gewoon 
een goede zaak.’’

Mix van jong en oud
Ook Poelman omschrijft de ploeg als een 
vriendenteam. ‘’Natuurlijk is er wel eens 
wat, maar na afloop met een biertje zijn 
we dat snel weer vergeten. We hebben 
gewoon een ontzettend leuke groep. Ook 
wel een mooie mix van jong talent en wat 
routiniers. En met Jeffrey de Jonge hebben 
we gewoon een prima trainer. Hij is heel 

erg duidelijk en iedereen kent de regels. 
Ik heb respect voor hem, ook al omdat hij 
toch voor mij als eerste keeper koos. 
Het was voor hem gemakkelijker geweest 
om alles maar gewoon bij het oude te 
laten’’, zegt de sluitpost, in het dagelijks 
leven werkzaam bij Meilof-Riks.  Met zijn 
oudere broer Bram en met zo ongeveer 
dezelfde selectie als vorig seizoen moet 
SPW het straks in de vierde klasse zien te 
redden. 

‘’Ik voorzie voor ons een rol  in de midden-
moot. Mijn rol zal ook wat anders worden, 

denk ik. Het was dit seizoen best lastig 
keepen. Je kreeg soms maar een paar bal-
len per helft op het doel, maar moest wel 
steeds scherp zijn. Krijg je meer te doen, 
dan groei je wat gemakkelijker in een wed-
strijd. Ik verwacht dat ik het volgend sei-
zoen wel wat drukker krijg, maar denk dus 
dat we ons prima kunnen handhaven in de 
vierde klasse. Ik moet zeggen dat ik enorm 
genoten heb van het kampioenschap en 
het feest. Dat gaf toch echt een euforisch 
gevoel. Daar doe je het uiteindelijk ook 
allemaal voor.’’ 
(RegioMagazine/Vincent Muskee)
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Oud-voorzitter Jan Willems (85) is trots op SPW
"Ik heb dit seizoen echt heel mooi voetbal gezien"
Jan Willems (hij wordt binnenkort 86 jaar) 
is al vanaf 1967 lid van SPW.  Hij was in 
totaal twintig jaar bestuurslid, waarvan 
vijftien jaar voorzitter. Ook het afgelo-
pen seizoen was Willems nog vaak op het 
sportpark te vinden. ‘’Ik maak al vijftien 
jaar foto’s van vrijwel alle wedstrijden van 
het eerste elftal maar ook van de andere 
teams. Ik zorg dat ik elk ander team in elk 
geval twee keer per seizoen bezoek. Dit 
was overigens wel mijn laatste seizoen. Ik 
vind het nog steeds heel leuk om te doen, 
maar ik ben wel al bijna 86 jaar’’, zegt 
Willems, die dit seizoen oprecht genoot 
van het voetbal van het eerste elftal en 
buitengewoon trots is op de club.

Fotoalbum
Willem s bewaart alle foto’s die hij maakt. 
‘’Ik heb een groot digitaal archief. Vroeger 
liet ik ze ook afdrukken, maar dat wordt 
me te kostbaar. Het is de bedoeling om 
volgend jaar – als de club tachtig jaar be-
staat - in elk geval alle teamfoto’s tentoon 
te stellen en vrij te geven. Mensen kunnen 
die foto’s vervolgens downloaden. Ik heb 
ook bijgedragen aan het jubileumboek 
over 75 jaar SPW. Dat boek beschrijft de 
clubgeschiedenis tot 2021. Van de laatste 
vijf jaar (2021-2026) maak ik een foto-
boek, die voor een zacht prijsje te koop 
aangeboden zal worden. Ik stop definitief 
met het maken van foto’s. Ik weet niet of 
er een opvolger is. Veel mensen denken 
dat het met een telefoontje ook wel kan. 
Daar ben ik het niet mee eens. Als je mooie 
foto’s wilt maken, is een goede camera echt 
noodzakelijk. Ik heb fotograferen altijd al 
leuk gevonden. Pas de laatste vijftien jaar 
maak ik ook foto’s voor SPW. Ik leg echter 

ook graag andere dingen met mijn camera 
vast’’, zegt Willems.

Vol lof
Willems is vol lof over de vereniging. ‘’Or-
ganisatorisch gaat het prima. Het bestuur is 

verjongd en ze doen goed werk. Bovendien 
groeit de jeugdafdeling gestaag. Gelukkig 
hadden we het afgelopen seizoen al weer 
een JO17, want dat is zo belangrijk voor 
de doorstroming. Dat de jeugdtrainers 
allemaal een cursus hebben gevolgd, is 
een heel goede zaak en dat werpt nu z’n 
vruchten af. En dat er nu een capaciteits-
probleem dreigt, dat is in feite een luxe 
probleem. En bovendien: het is natuurlijk 
niet zo dat we elk jaar maar blijven groeien. 
Gelukkig ligt er tegenwoordig wel een 
kunstgrasveld, anders was er nu al wel 
een probleem geweest’’, zegt de clubman, 
wiens zoon Bert Jan jarenlang een van de 
bepalende spelers van SPW 1 was. ‘’Ja, 
Bert Jan kon wel aardig voetballen. Hij had 
vooral een goede techniek. Tegenwoor-
dig voetbalt hij niet meer. Bert Jan is net 
verhuisd naar Brabant. Hij werkt bij Shell in 
Den Haag en woonde aanvankelijk in Rot-
terdam. Dat beviel niet. Ik heb nog gezegd: 
ga maar richting Zwolle, maar hij heeft 
helaas niet geluisterd, haha.’’

Goed gevoel
Willems wordt zeker nog wel eens om zijn 
mening gevraagd. ‘’Twee jaar geleden nog, 
toen er over de oprichting van een zater-

dagteam beslist moest worden. Toen is het 
bestuur bij me geweest en vroegen ze hoe 
ik er tegenaan keek. Ik heb positief geadvi-
seerd en er is nu inderdaad een zaterdag-
team. Natuurlijk waardeer ik het als me om 
advies gevraagd wordt. Het tekent ook het 
open karakter van het bestuur’’, zegt Wil-
lems. ‘’Het gaat de club goed en dat maakt 
me trots. Toen ze kampioen werden, wilde 
ze met mij en twee andere oudgedienden - 
Spreen en Hofstra - op de foto. Dat vind ik 
echt prachtig. Het is een teken dat ze ons 
nog niet vergeten zijn’’, zegt hij trots. Dan 
over het kampioenschap. ‘’Ik had al na twee 
wedstrijden een goed gevoel. Niet eens 
door de resultaten, maar vanwege het spel. 
Dat was echt prima. De afgelopen seizoe-
nen was het nog wel eens een kwestie van 
‘de ogen dicht en de ballen naar voren 
knallen’. Ik heb dit seizoen amper een lange 
bal gezien. Er werd echt gevoetbald en daar 
heb ik van genoten. Het is natuurlijk even 
afwachten wat er gebeurt met de selectie, 
maar ik denk dat ze goed mee kunnen 
komen in de vierde klasse. Een plek tussen 
de derde en de zesde plaats moet mogelijk 
zijn.’’ (RegioMagazine/Vincent Muskee)
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Assistent-trainer Jeffrey de Jonge: bezeten van voetbal 
"We houden in de vierde klasse vast aan onze speelwijze en onze 
vijf vaste afspraken"

Bij kampioen SPW was het afgelopen seizoen sprake van een succesvol trainersduo. Op verzoek van de selectie ging 
assistent-trainer Jeffrey de Jonge zich meer bemoeien met vooral de tactiek en de speelwijze. ‘’Hoofdtrainer Ludie 
Hulshof gaf me die ruimte ook’’, zegt De Jonge, die in september begint aan de VC2 cursus.  ‘’En die ruimte heb ik 
ook genomen. Ik heb zelf heel veel trainers meegemaakt en heb van iedereen wel iets opgestoken. Ik denk dat er dit 
seizoen vooral duidelijkheid was over de speelwijze. Er lagen vijf duidelijke afspraken over balbezit en balverlies. 
Iedereen wist wat er moest gebeuren. Onze speelwijze? Ik noem het gecontroleerd aanvallen, waarbij we de bal na 
balverlies snel weer willen veroveren’’, zegt De Jonge, die bezeten als hij is, nu al weer bezig is met de voorbereiding 
op het avontuur in de vierde klasse.

Vastigheid
‘’We trainen ook nu weer lang door. Als we nu al stoppen, 
dan zien we elkaar drie maanden niet. Dat kan in mijn ogen 
niet. Dat gaat niet alleen ten koste van de conditie maar 
ook van de verbinding. Ik probeer de voetballoze periode 
te beperken tot vier, vijf weken’’, zegt De Jonge (35), die 
het afgelopen seizoen zag dat de ploeg zich ontwikkelde. 
‘’Door vastigheid te bieden, zag je dat we niet zo snel meer 
in paniek raakten. We bleven altijd rustig. Dus ook als we 
een keer op achterstand kwamen, bleven we doen wat af-
gesproken was. Het heeft zeker wel even geduurd voor het 
voor de spelers echt duidelijk was wat de bedoeling was. 
De voorbereiding ging dan ook met vallen en opstaan. In 
de competitie is het al heel snel de goede kant op gegaan. 
We wonnen onverdiend van VIOS en lieten onnodig pun-
ten liggen tegen GKC. Maar daarna ging het steeds beter. 
Bovendien waren we niet meer alleen afhankelijk van de 
grillen van Jelmer Jasken. Ook andere spelers stonden dit 
seizoen op’’, zegt De Jonge. 

Hij doelt op onder meer Chris Reijke, die als centrale ver-
dediger belangrijk was, op talent Sven Wijsbeek, maar ook 
op Rodan Farrell, volgens De Jonge specialist in het onder 
druk zetten van de tegenstander. ‘’En denk aan Stefan Bolk, 
die heel trefzeker was, de opgeleefde Erik Meijer en ook 
aan Renze Poortinga. Ach, ik kan zo eigenlijk iedereen wel 
noemen. En vergeet doelman Tobias Poelman zeker ook 
niet. Hij won de concurrentiestrijd van Jarno Kip en heeft 
een goed seizoen gekeept. Spelers hebben zich dus goed 

ontwikkeld en bovendien waren we heel fit. We trainen 
best lang en de goede conditie gaf ook vaak de doorslag. 
Het gebeurde wel eens dat een tegenstander een uur lang 
goed tegenstand kon bieden, maar dat we vervolgens op 
basis van een betere conditie alsnog het verschil konden 
maken.’’

Niet moeilijk
De Jonge was zelf doelman. Hij maakte bij clubs als SPW, 
FC Ter Apel’96, SC Stadskanaal en Veendam heel wat 
trainers mee: van Geert Aalderink en de explosieve Ali 
Reza Shahanggir tot sfeermaker Henry Meijerman en Rick 
Udema. Onder voormalig SPW trainer Jeroen Wiegman 
werd hij assistent en met die trainer spart hij nog vaak over 
voetbal. 

‘’De beste trainers? Geert Aalderink en Rick Udema. Van 
Aalderink heb ik geleerd dat je het niet moeilijk hoeft te 
maken en dat fitheid en basisafspraken heel belangrijk zijn. 
Loek Swarts was heel sociaal, ook daar heb ik dingen van 
meegenomen. En Rick Udema was als veldtrainer een top-
per. Hij bereidde alles nauwgezet voor en dat heb ik weer 
van hem overgenomen’’, zegt De Jonge, wiens vader Jans 
en broer Brian ook verdienstelijke keepers waren. ‘’Ik ben 
bij een aantal clubs reserve geweest achter Brian. Ik kon 
door mijn werk en blessureleed niet altijd trainen en dus 
moest ik genoegen nemen met een reserverol. Bovendien 
was Brian ook gewoon een veel betere keeper. Zo eerlijk 
moet ik zijn. Voetbal is me in elk geval met de paplepel in-

gegoten. Mijn vader keepte lang voor Pekelder Boys en we 
woonden echt op steenworp afstand van het voetbalveld. 
Ik ben met een bal groot geworden.’’

Directe versterking
De Jonge en Hulshof gaan niet veel anders doen volgend 
jaar. ‘’We gaan op de ingeslagen weg door. Natuurlijk zal 
de weerstand groter zijn volgend seizoen. Maar ik heb er 
vertrouwen in dat we ook in de vierde klasse mee kunnen 
komen, zeker als we er in slagen de speelwijze verder te 
verbeteren. Daarnaast moeten we zorgen dat we weer fit 
zijn. De kern van de selectie blijft. Renze Poortinga stopt, 
doelman Jarno Kip gaat naar JVV en Ate de Vries gaat 
naar het tweede elftal. Zeker is dat Dion Zuur overkomt 
van de zaterdagafdeling en we hebben nog wat dingen 
lopen. Nee, het is niet zo dat we heel actief op zoek zijn. 
Maar als spelers aangeven graag bij SPW te willen spelen, 
dan ondernemen we actie. Zoals het nu lijkt komt er een 
directe versterking bij en worden we in de breedte ook 
wat sterker. Uiteraard kijken we ook nadrukkelijk naar 
onze eigen jeugd. Tegen Roswinkel bijvoorbeeld, heb ik 
JO17 speler Ruben Siemers  een kans gegeven. Hij scoorde 
meteen twee keer. De jeugd blijft toch de levensader van 
SPW’’, zegt De Jonge.

Clubmensen
De Jonge roemt SPW. ‘’De club bloeit. We hebben een 
heel betrokken voorzitter en er is saamhorigheid. Moet er 
iets gebeuren, dan kun je altijd een beroep doen op echte 
clubmensen die alles voor de club over hebben. Op dit mo-
ment ben ik ook nog wedstrijdsecretaris. Het is de bedoe-
ling dat ik dat afstoot. Ik wil me volledig richten op het eer-
ste elftal. Ik ben nu al weer bezig met de voorbereiding en 
het plannen van oefenduels. Ach, voetbal is heel belangrijk 
voor me. Ik houd alles bij. Lees zoveel mogelijk verslagen 
van tegenstanders en zoek dingen op. Goed voorbereiden 
is belangrijk. Als trainer moet je zo weinig mogelijk aan het 
toeval overlaten.’’ (RegioMagazine/Vincent Muskee)
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